



شركة بوبيان للبتر وكيمويات ش.م.ك.ع.  
BOUBYAN PETROCHEMICAL Co. (K.S.C.P)

Date: 14 May 2018  
Ref: L/0259/Mab -Rk

التاريخ : 14 مايو 2018  
المرجع: L/0259/Mab -Rk

Mr. Khaled Abdul Razzaq Al Khaled  
CEO – Bursa Kuwait

السيد / خالد عبدالرزاق الخالد المحترم  
الرئيس التنفيذي - بورصة الكويت

Good Day ,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ...

**Subject: BPC's Chairman statement regarding the  
Annual Financial Results**

الموضوع : تصريح رئيس مجلس إدارة شركة ( بوبيان ب ) ش.م.ك.ع.  
بشأن النتائج المالية السنوية

Reference to BPC's disclosure dd: 13/5/2018 related to announcement  
the Annual Financial Statements for the year ended 30/4/2018 ;  
(BPC) is pleased to announce to its shareholders & prospective investors  
the statement of Mr.Dabbous M. Al Dabous - Chairman - regarding the  
published annual financial results .

بالإشارة إلى إفصاح شركة ( بوبيان ب ) المؤرخ 13 مايو 2018 بشأن إعلان نتائج  
البيانات المالية الختامية عن السنة المالية المنتهية في 2018/4/30 ، فإنه يسر  
شركة ( بوبيان ب ) أن تعلن لمساهميها الكرام والمستثمرين المحتملين عن  
التصريح الصادر عن السيد / دابوس مبارك الدبوس - رئيس مجلس الإدارة  
بشأن النتائج المالية السنوية المعلنة .

Best Regards ...

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير..

Mohammad Abdulaziz Al Bahar  
General Manager

محمد عبدالعزيز البحر  
المدير العام

\* CC:  
CMA - Disclosure Dep.



\* نسخة إلى :  
- السادة / هيئة أسواق المال - إدارة الإفصاح .



## شركة بوبيان للبتروكيماويات ش.م.ك.ع. BOUBYAN PETROCHEMICAL Co. (K.S.C.P)

### BPC's Chairman statement regarding the Annual Financial Results

Mr.Dabbous Mubarak Al Dabbous, Chairman of Boubyan Petrochemical Company (Boubyan) announced today the financial results for the year ended 30 April 2018, which shows operating profits of KWD31.7mn, an increase of 31.3% over the previous year.

As a result of robust cash flows at the end of the fiscal year ended 30/04/2018, the BoD recommended to the General Assembly the distribution of cash dividends of 45 fills per share (equivalent to KWD23.2million), which is considered the highest dividends distribution over the past 10 years.

Boubyan has taken non-recurring provisions, in addition to booking exceptional unrealized profits during the period as the follows:

- Provision of KWD15.25 mn related to subsidiaries
- Provision of KWD 8.23 mn related to associates
- Provision of KWD11.77 mn related to available for sale investments
- Unrealized gain of KWD 8.77 mn from the revaluation of an available for sale investment (The Kuwait Olefins Company)

Mr. Dabbous Al-Dabbous stated that the company's Board of Directors' decision regarding the provisions aims at highlighting the conservative value of the company's assets. This resulted in a net profit of KWD5.45mn, compared to KWD10.4mn for the same period last year.

### تصريح رئيس مجلس إدارة شركة (بوبيان ب) ش.م.ك.ع. بشأن النتائج المالية السنوية

صرح السيد / دبوس مبارك الدبوس - رئيس مجلس إدارة شركة بوبيان للبتروكيماويات (بوبيان) اليوم عن نتائج الشركة المالية السنوية للفترة المنتهية في 30 إبريل 2018 والتي أظهرت تحقيق أرباحاً تشغيلية بلغت 31.7 مليون د.ك مرتفعة بنسبة 31.3% مقارنة بالعام الماضي.

ونظراً لإستمرار التدفقات النقدية العالية في نهاية السنة المالية المنتهية في 2018/04/30، فقد قرر المجلس رفع توصية إلى الجمعية العامة لتوزيع 45 فلس للسهم الواحد (أي ما يعادل 23.2 مليون د.ك) وهي أعلى توزيعات نقدية للشركة على مدى السنوات العشر الماضية.

هذا وقد أخذت بوبيان مخصصات غير متكررة إضافة إلى تسجيل أرباح استثنائية غير محققة خلال العام على النحو التالي:

- مخصص قدره 15.25 مليون د.ك يتعلق بشركات تابعة.
- مخصص قدره 8.23 مليون د.ك يتعلق بشركات زميلة.
- مخصص قدره 11.77 مليون د.ك يتعلق بإستثمارات متاحة للبيع.
- ربح غير محقق قدره 8.77 مليون د.ك نتيجة إعادة تقييم إستثمار متاح للبيع (الشركة الكويتية للأوليفينات).

وأفاد السيد / دبوس الدبوس أن قرار مجلس إدارة الشركة بأخذ كافة المخصصات يهدف إلى إبراز ميزانية الشركة والتي تعكس قيمة الأصول بصورة متحفظة، وقد نتج عن ذلك بلوغ صافي الأرباح 5.45 مليون د.ك مقارنة بـ 10.4 مليون د.ك للعام الماضي.







## شركة بوبيان للبتر وكيمويات ش.م.ك.ع. BOUBYAN PETROCHEMICAL Co. (K.S.C.P)

Mr. Al-Dabbous also emphasized the most important acquisitions during the past year which amounted to a total of KWD92mn. During the year, Boubyan acquired an additional 21.7% stake in Al Kout Industrial Projects Company through an auction that increased Boubyan's stake to 46.46%. Also, Boubyan acquired a stake of 82.7% in Educational Group Holding, in addition to other diversified direct investments.

It is important to note that Boubyan will continue to seek investment opportunities across all fields that are in line with the company's strategic vision of providing a diversified stream of income and maximize shareholders' equity .

Boubyan, having strategic stakes in listed and unlisted companies in Kuwait and the GCC, looks forward to a bright future after achieving strong and robust balance sheet backed by a defensive asset base that enables it to continue to achieve the desired profitability levels

كما قام السيد / الدبوس بذكر أهم الإستحواذات التي قامت بها بوبيان خلال العام الماضي والتي بلغ إجماليها 92 مليون دينار. فقد تم الإستحواذ على حصة إضافية في شركة الكوت للمشاريع الصناعية تبلغ 21% وذلك من خلال مزاد علني ؛ لترتفع حصة بوبيان إلى 46.46% من رأسمال الكوت. كذلك فقد استحوذت بوبيان على ما يعادل 82.7% من رأسمال المجموعة التعليمية القابضة ، إضافة إلى إستثمارات مباشرة أخرى متنوعة.

وتجدر الإشارة إلى أن بوبيان ستستمر في البحث عن فرص استثمارية في جميع المجالات بما يتماشى مع استراتيجية الشركة الإستثمارية وبما يكفل تنوع مصادر الدخل وتعظيم حقوق المساهمين.

هذا وتتطلع بوبيان والتي تمتلك حصصاً هامة في شركات مدرجة وغير مدرجة في دولة الكويت ومنطقة الخليج العربي إلى مستقبل باهر بعدما أصبحت ميزانيتها العمومية بهذه المتانة حيث تستند الشركة على قاعدة أصول دفاعية تمكنها من الإستمرار في تحقيق الأرباح المرجوة .

